
Jak to bylo s peticí

             Dne 6.6.2011 předali zástupci petičního výboru paní starostce Iloně Mikešové Petici proti obnovení těžby v lomu Ktiš.  
 Petice vyjadřuje zásadní nesouhlas s obnovením těžby a podepsalo ji celkem 199 občanů.  
 Cílem petice bylo poskytnout zastupitelstvu představu o veřejném mínění ohledně celé záležitosti a zároveň dát možnost pro vyjádření názoru těm, kteří se plánovaného veřejného zasedání zastupitelstva a očekávaného hlasování ve věci lomu z pracovních nebo jiných osobních důvodů nemohli zúčastnit.  A jak to nakonec dopadlo? 
 Petici paní starostka překvapivě zpochybnila (dokonce uvažovala i o podání trestního oznámení) a veřejné hlasování, které mělo rozhodnout, se - znovu překvapivě? - vůbec nekonalo.   
 Na závěr jen dvě věty: 
 Lidé, kteří svůj podpis pod petici připojili, tak učinili zcela na dobrovolné bázi a rozhodně  nebyli nikým a nijak nuceni. Spekulace o zfalšování petice nebo o jakékoli manipulaci jsou proto naprosto neopodstatněné a je nutno je zásadně odmítnout.
 Názor na celou věc si můžete vytvořit po přečtení připojených dokumentů (petice, vyjádření paní starostky a reakce petičního výboru), které naleznete zde. 

 Dokumenty:
Petice -  doc
Předání petice -  doc.
Podpisy -  pdf.
Reakce paní starostky -  pdf.
Reakce     petičního výboru č.1 -  pdf.
Reakce     petičního výboru č.2 -  pdf.
Odpověď     obecního úřadu na petici -  pdf.   
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